
Zbor krajanov
v Iški vasi

Prejšnji tederi smo se krajani Iške
vasi dogovarjali o pomembnih zade-
vah, ki nas čakajo v obdobju tega in
naslednjega leta v novi KS.

V mesecu oktobru bomo izvedli vb-
litve v samoupravne organe KS. Že
sedaj smo se dogovorili z možnimi čla-
ni o njihovem delu in sestavili seznam
možnih kandidatov za volitve. Z no-
voizvoljenimi delegati zagotovo ne
bomo imeli problemov pri delu, saj so
večinoma že vsi aktivno delovali v KS
Ig- . • .

Navzoče je na zboru krajanov Miro
Jakša seznanil z določili samouprav-
nega sporazuma o sistemu financira-
nja v KS. Za nas je bila razprava do-
brodošla s tega zornega kota: smo KS,
ki nima v svoji sestavi nobene delovne
organizacije. Vaščani se vozijo na delo
na Ig ali v Ljubljano.

S samoupravnim sporazumom se si-
cer strinjamo, moti pa nas premajhen
odstotek, ki ga odvajamo za financira-
nje KS delovni ljudje in je že nekaj let
enak in žal za sedanje potrebe veliko
premajhen. Menimo, da bi se ob zviša-
nju tega prispevka vsaka KS vsaj malo
finančno opomogla in zagotovila ugo-
dnejše pogoje za delo organov KS.

DARJA ERHATIČ

Lovska družina Velike Lašče je
na nedavnem krajevnem
prazniku pripravila tudi nadvse
bogato lovsko razstavo


